
From: Ivan R.  

Sent: Monday, February 5, 2018 2:35 PM 

To: e.ilieva@sofia.bg  
Subject: : Обществени консултации - проект-прием първи клас 

  
 
 
 
Уважаеми доц. д-р Чобанов  
Приветствам усилията на Столична община за създаване на ясен регламент за прием в 
1 клас. 
  
В допълнение към критериите бих искал да обърна внимание на случаите, в които в 
някои училища липсва подготвително група. В такива случаи допълнителни точки няма 
да могат да се присъдят, като по този начин ще се дискриминират част от децата 
спрямо кандидастващите в училищата, в които съществува такава група. 
Ето защо, предлагам критерият да се допълни като за тези училища, за които липсва 
подготвителна група, допълнителни точки се предоставят на деца завършили 
предучилищна в детска градина, попадаща в района на училището. 
  
С уважение: 
Иван Илиев 
  
 


